
L'Esc - Què es fa per a l'atur juvenil? 

J. F.- No es pot donar resposta a una necessitat fins que la tens 
ben coneguda, i tens planificades totes les passes a curt, mig 
i llarg termini. Jo he començat a treballar i, per les memòries 
que he llegit, em sembla que l'experiència del taller de 
jardineria ha estat molt positiva, tot i que en tots aquests 
serveis que s'ofereixen sempre poden haver-hi problemes. Està 
previst seguir-hi treballant perquè un sector d'aquesta gent que 
ha prestat servei de jardineria ho continuï fent en un programa 
de treball cares a la formació d'una cooperativa. 
Una de les tasques dels assistents socials, així com de les 
institucions públiques, és "no hem de donar el peix, sinó que 
també hem d'ensenyar a pescar". Aleshores si hom vol donar 
sortida a un problema de la societat con és l'atur, cal trobar 
solucions i fer bons plans, de manera que les persones que hi 
participen puguin fer-se conscients de la seva situació i t irar 
endavant. 
La constitució d'una cooperativa, en una activitat com és la 
jardineria i en una zona com és la Costa Brava, sembla que és 
una cosa molt viable i que pot anar bé. 

L'Esc - S'ha pensat en una altra activitat per combatre l'atur? 

J. F.- Crec que a la llarga han de sortir noves activitats, però 
primer s'ha de veure la necessitat real i quines sortides viables 
es poden donar. 

L'Esc - Què hi ha del centre d'assistència primària? 

J. F - L'única informació que tinc és que l'Escala és una 
població que, com diu el mapa sanitari de la Generalitat, pot 
fer de cap de subcomarca i donar atenció als altres pobles. 
Penso que l'Escala reuneix aquestes condicions. 
Sobre aquest tema ja s'hi està començant a treballar per a 
poder aconseguir-ho. 

L'Esc- De auina manera està coordinat el servei d'assistència 
social de l'Ajuntament amb les entitats de beneficència de l'Escala? 

J. F - Una de les funcions que té l'assistent social, és estar molt 
coordinat amb els serveis socials especialitzats. Aleshores, a 
part, ha d'estar molt relacionat amb les altres entitats que 
tenen a veure amb la seva feina dins la població. Jo des d'aquí 
puc dir que he t ingut molt bona acollida per part de la gent que 
hi treballa. De fet ja estem treballant conjuntament amb el grup 
de Càrites. Hi ha també el Padró Municipal de Beneficència pel 
qual l 'Ajuntament està obligat que totes aquelles persones que 
no tenen prestació sanitària ni mit jans econòmics, rebin una 
prestació. Ara hi ha unes deu famílies que se'n beneficien. 

L'Esc- Voldries dir alguna altra cosa? 

J. F.- Bé, una de les coses més importants és la participació 
ciutadana. De fet ja hi ha agrupacions que funcionen, i això és 
bo. El progrés d'un poble es troba en la participació dels seus 
cituadans. 

Rodoma 

I M M M M M M 2 & 
' tSW &i§|£sa W f f m «-¡^Jp» V ^ p » fl^pK H ^ p K 

11 


